

# GEOVEKST – FORUM

Til Erik Perstuen, Lena Johansen, Espen Sveen, Ingar Skogli,  
Hildegunn Norheim, Tove Vaaje-Kolstad, Svein Arne Rakstang,  
Åshild Utvik, Geir Bjørnsen, Eli Katrina Øydvin, Bjørn Lytskjold,  
Håvard Moe, Jon Haugland, Reidar Sætveit, Håkon Løvli,  
Elisabeth Bergstrøm, Ole Grammeltvedt, Eva Merete Høksaas,  
Elisabeth Vollmo Bjørhusdal, Einar Jensen, Håkon Dåsnes, Anne  
Guro Nøkleby, Georg Langerak, Marit Bunæs

Forfall til møtet

## FORELØPIG SAKSLISTE OG AGENDA FOR MØTE I GEOVEKST-FORUM

Jubileumstur til Lofoten. **Dato: 6. – 7.september 2017**

Overnatting og møterom er bestilt på Scandic Seilet i Molde fra 6. – 7.september for alle.  
De som ønsker ekstra overnatting fra 5.september må gi beskjed raskt.

Vi skal ha møte med FGU i Møre og Romsdal fra lunsj onsdag 6.september.

### Tidsplan for møtet:

#### **6.september**

10:00 - 11:30 Geovekst-forum

11:30 – 12:30 Lunsj

12:30 – 15:30 Møte med FGU Møre og Romsdal

15:30 – 18:00 Geovekst-forum

Middag på hotellet kl.20:00

#### **7.september**

08:30 – 12:00 Geovekst-forum

12:00 – 13:00 Lunsj

13:00 – 16:00 Geovekst-forum

Saker til behandling fremgår av den foreløpige sakslisten. Frist for innmelding av saker er satt til torsdag 31.august.

Vel møtt!

Vennlig hilsen

Marit Bunæs

Telefon: 3211 8535 / 901 67 800

**Saksliste for møtet 6.-7.september (foreløpig)**

Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
28/17	<b>Godkjenning av referat fra Geovekst-forum, juni 2017</b>	Godkjenning	KV/Alle
29/17	<b>Sentral lagring av FKB</b> (Strategi for Primærdata i Norge - se saker 2016 og 2/17, 16/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status/rapport fra prosjektet</li> <li>- Tilskudd til kommuner med oppstart 2019?</li> <li>- Loggføring av timeforbruk til oppdatering av SFKB hos kommunene.</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
30/17	<b>Nasjonal detaljert høydemodell</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status fra prosjektet</li> <li>- Status fra Høydedata.no</li> <li>- Status fra Pilot NDH</li> <li>- Status fra GlaSS</li> </ul>	Informasjon	Håkon D
31/17	<b>FKB-Vann</b> (tidl. sak 4/17 og 18/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Informasjon/status fra prosjektet</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV
32/17	<b>FKB-testprosjekt</b> (tidl. sak 10/17 og 19/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gjennomgang av sluttrapport</li> <li>- Oppsummering/status fra Workshop</li> <li>- Videre arbeid med FKB-standarden</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	Håkon D
33/17	<b>Plan for revisjon av Veiledningsmateriellet</b> (tidl. sak 9/17 og 20/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Informasjon fra arbeidsgruppa</li> <li>- Gjennomgang av Rettigheter (vedtak)</li> <li>- Gjennomgang av Kostnadsdelingsnormen</li> <li>- Vedtak om tilskudd til kjøp av programvare (digitalt oppslagsverk)</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	Marit/Einar
34/17	<b>Åpen WMTS-tjeneste fra Norge i bilder cache?</b> (tidl. sak 21/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ny gjennomgang av tjenesten. Hvilke konsekvenser får tjenesten for brukere og dataeiere.</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/ Alle
35/17	<b>Ortofoto - Skråbilder – Geovekst</b> (tidl. sak 5/17 og 23/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Skal skråfoto være en del av Geovekst?</li> <li>- Ortofoto fra skråbilder</li> <li>- Omløpsprogrammet</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/Alle
36/17	<b>Hva skal FKB-data være i fremtiden?</b> (tidl. sak 11/17 og 24/17) <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mandat for videre arbeid med saken</li> </ul>	Informasjon/ Diskusjon	KV/ Alle
37/17	<b>Nasjonal Geodatastrategi</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Har Geovekst-forum innspill til handlingsplanen?</li> </ul>	Diskusjon	Alle
38/17	<b>Orienteringer fra Kartverket</b> Anskaffelser og datainnsamling Omløpsfotografering Framdrift og økonomi NN2000 Salg av Geovekst-data Status LACF-konto	Orientering	KV

39/17	<b>Forslag til håndtering av tekst i Geovekst</b> - Tekst1000 utgår som FKB-produkt. - Ny produktspesifikasjon for N5 Presentasjonsdata	Diskusjon/ Vedtak	KV
40/17	<b>Globale referanserammer i Norge</b> (tidl. sak 58/16) - Grunnlag CPOS/Landsnett	Orientering/ Diskusjon	KV Geodesi
41/17	<b>Detaljert dybdekartlegging elv, innsjø og grunne kystområder sjø, innhenting, lagring og tilgang data</b> (tidl. sak 66/16) - Statue, erfaringer og utfordringer	Orientering	NVE
xx/17	<b>Eventuelt</b>	Orientering	Alle